
Protokoll: Styrelsemöte STO FN-förening  10/1-2022

Tid: 18.30-20.30 

Deltagande: Petter Ölmunger, Sylvia Wallin, Lars-Ebbe Pettersson, Victoria Hasslöv, Jimmy
Lövgren

1. Mötet öppnas

2. Val av sekreterare: Jimmy Lövgren 

3. Val av justerare: Viktoria Hasslöv

4. Godkännande av dagordning: Godkänd.

5. Föregående protokoll 
1. 15/11-21 :  Laila (ungdomsmöte i Uppsala?); Jimmy (Inte hört något från

referensgrupp; Petter skickade in). Godkänt.

2. Ekonomi & medlemmar

1. Ekonomi: Lars-Ebbe har skickat in ekonomisk redovisning för 2021.
Resultatrapport: 9.798 :- (Petter väcker liv i ett

gammalt Zoom-konto igen för STO FN-förenings räkning).
Huvudboken: Swish: Ska vi fortsätta/avsluta? Vi

bestämde att avsluta det för i år, och sedan ser vi om vi behöver längre fram.

2. Nya medlemmar?  58 st. (Fått 1 ny; tappat 3 st.).

2. Rapport

1. Barnkonventionens dag lö 20/11:

På Fregatten, med Rädda Barnen. Sylvia, Lea och Victoria var där (Petter var
där med barnen), med info-bord. En hel del vuxna & barn var där. Man kunde
gå in på Molekylverkstan, ansiktsmålning och vokalgruppen Joy Boy sjöng.
Utställning om barnkonventionen. Väldigt kul; får köras nästa år igen (t.ex.
tända lyktor med förskolebarn; barnen på förskolan kan måla, och så kan man
sätta upp målningarna. Man kan ha vernissager; olika förskolor kan få olika
texter från barnkonventionen att jobba med). Från vår sida så vill vi gärna
samverka i ett liknande arrangemang igen.

2. Orange day 25/11 kl. 12

Ett stort antal FN-föreningar gjorde detta arrangemanget (20 st.), tillsammans
med Jämställdhetsmyndigheten – uppmärksammade mäns våld mot kvinnor
(”hedersrelaterat våld . Sylvia var där runt lunchtid – Ljudet var kasst, men
efter 12.30 så körde de ändå, men Sylvia var inte med då. Vi ger det en ny

https://docs.google.com/document/d/1cp9CCdLMNos-l5Vxr1Vq-B1GCGfK_KAm/edit?usp=sharing&ouid=111857989008427667816&rtpof=true&sd=true


chans nästa år igen.

3. Monterutställning i november

Sylvia satte upp det; Jimmy tog ner det. Vi hade det både november och
december.

4. MR-dagen: Sylvia och Lea var där, satte upp affischer, flaggor, etc. Det var en
del folk som kom fram och pratade. Blev ingen artikel i ST-tidningen denna
gången. (Nästa gång!).

2. Planer
1. Dialogmöte om Hållbar kemi: Inget har gjorts sedan sist. Vi får hitta

planeringstid för det. Samt får vi planera hur/vad vi vill göra – vilket perspektiv
ska vi ha? Försöka sikta på att göra detta efter valet. Vi sätter samman en
arbetsgrupp inför årsmötet.

2. Politikersamtal om FN:s framtid

Petter fick i uppdrag att skriva en inbjudan till Kenneth G Forslund. Lars-Ebbe
tyckte det lät bra. KGF har inte svarat Petter. Lars-Ebbe tar tag i att försöka få
tag på honom/skicka det. Vi har inte bestämt datum för det; Kenneth får
bestämma när han kan i så fall.

2.

1. Internationella Kvinno-dagen  (tisdag) 8/3: Sylvia och Lea kan vara där nere;
Bjuda in kvinno-jouren, Zonta (en grupp från STO, Kungälv, Ale och andra
ställen. Git Malmros är ordförande); och andra organisationer; föreläsare, etc.
/ Tjej-jouren (lite yngre tjejer/kvinnor); Invandrarkvinnor från
Kristinedalskyrkans onsdagsträffar;  tidningsartikel?  Petter skriver ev. en
artikel tillsammans med Anneli Börjesson. Sylvia kontaktar Britta Netterfors.
Sylvia & Viktoria gör en liten planering och presenterar ett ”koncept” till nästa
grupp-möte.

3. Årsmöte 23/2 2022

Plan för årsmöte, se planeringsdokument här

Petter har förberett ett planeringsdokument. Kanske har toppen varit i februari, så då kanske
vi kan ha ett fysiskt möte, men ha en beredskap för ett digitalt möte. Vi kan sikta mot ett
fysiskt möte, och skriva det i kallelsen, och där också nämna att vi får vara beredda på att det
kan bli digitalt (Plan B). Vi kan skicka ut kallelsen till ett fysiskt möte, mot slutet av januari,
och då får de anmäla sig också. Skulle vi se att det inte går att genomföra det fysiskt så får vi
ställa om till digitalt, och skicka ut en ny kallelse/meddelande om att så blir fallet.
Lars-Ebbe ska kolla om vi kan vara i Skeppet på Kommunhuset. Petter hör med Martin hur
det ser ut på Kaptensrummet nu för tiden (har de uppdaterat det med teknisk utrustning?).

Ordförande: Sylvia kollar med Lennart Svensson (Liberalerna); om inte han vill så kan vi höra
med Johan Thunberg (MP).

Gästföreläsare: Sylvia kollar med Zonta (ca 20 min. – 30 min). (Git Malmros). Eller från
Fredsrörelsen i Kungälv.

https://docs.google.com/document/d/1ysrL0SlY5FvTTvY8SslX_uENKg7Q6Luv0LnWCKp5-zQ/edit


Verksamhetsplan: Petter     /    Verksamhetsberättelse: Sylvia

Nya valberedare: Ersättare till Janette & Birgit:  Sylvia kollar med Lea och ev. Lennart S. Jag
kollar med Maria R. P

11.Övrigt:

Sylvias punkter:

 Rapport från Göteborgs och Bohusläns FN distrikt.

Några aktiviteter i föreningarna:
Uddevalla: Den 22/10 genomfördes projekt Fjordtorsk, som som syftar till att återskapa en
levande Byfjord.
Föreläsningar från olika myndigheter och organisationer. ( Bl a informerades om att 40
fiskeförsök mellan Öckerö och Kosteröarna givit endast fyra torskar!)
Den 25/10: digital föreläsning om miljömigration i världen av Pearl Mulkerrins från
FN-förbundet.
Lerum/ Partille:Utställning i samband med FN-dagen om kärnvapenfrågan och om Agenda
2030.
Sotenäs:Julmarknad i Hunnebostrand, där pengarna går till föreningens projekt i Niger och i
Nicaraqua.
Göteborg: MR-gruppen hade en föreläsning om etisk och rättvis handel den 30/11.
Föreningen informerade om MR och FN på Hulebäcksgymnasiet under MR-dagen.

Info om Kenyaprojektet:
Fick i november 2019 bidrag från Forum Syd till en förstudie i Mbita: "Mbita Youth Projekt".
Projektets syfte är att informera och diskutera frågor om SRHR(= Sexual and Reproductive
Health Rights) och HIV / AIDS, samt att engagera elever i åldern 13-18 år att intressera sig
för samhällsfrågor. P g a pandemin kunde resan till Kenya och förstudien inte genomföras
som planerat av IG-gruppen (Internationella gruppen i distriktet) under 2020.
Det som har kunnat genomföras är fyra workshops med kontakterna i Kenya, och där IG höll i
arrangemanget. Detta skedde under augusti och september 2021.

Övrigt:
Årets FN-supporter blev Margaretha Feldt, Sotenäs FN-förening.
Årets FN-ungdom: Albin Oscarsson, Göteborgs FN-förening.
Årets FN vän: Åsa Regnér, assisterande generalsekreterare i FN och vice chef för UNWoman.

Ny revisor sökes! (Hans Gillenius från Stenungsund tog på sig detta uppdrag under ett år)
Två valberedare finns nu , som arbetar inför årsmötet i år.
Hemsidan är på gång (Har strulat en hel del, men snart får Therése Mancini, ordförande i
distriktet behörighet)
Lerum/ Partille har slagits ihop under året, och nu bestämt namnet. De medlemmar som hörde
till Partille, som las ned, har fördelats efter bostadsort till Lerum respektive Göteborgs
föreningar.



12.

Kommande möte:

Vi kör ett preliminärt datum för ett kortare ’avstämningsmöte’, måndag 7/2, kl. 18.30. Om
det inte behövs så kör vi bara via mejl.

13.Mötet avslutas


